



Mashreq Al-Islami

المشرق الإسلامي

Shari'ah Supervisory Board Resolution Extract

قرار هيئة الرقابة الشرعية لمجموعة المشرق

Subject: Selling of the third party Shari'ah compliant funds

الموضوع : بيع أسهم الفريق الثالث المطابق للشريعة

The Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami convened on the 19 day of September 2010 corresponding to 10 of Shawwal 1431H in Dubai, United Arab Emirates and discussed the following third party Shari'ah compliant funds as presented by the Product Manager of the bank and duly reviewed by the bank's Shari'ah Coordination Unit.

اجتمعت هيئة الرقابة الشرعية ببنك المشرق في يوم 19 من شهر سبتمبر 2010 م الموافق 10 شوال 1431 في دبي ، بالإمارات العربية المتحدة وناقشت بيع أسهم الفريق الثالث المطابقة للشريعة كما قدمها مدير المنتجات في البنك وراجعتها شعبة الرقابة للبنك .

Now, therefore, in the light of the detailed presentation on the product along with its underlying structure and the relevant supporting documents, we the Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al-Islami, after carefully reviewing the case as presented have approved for Mashreq Al Islami to sell the following funds to its customers against a commission via Resolution No. [39]. Furthermore, we confirm that Mashreq Al Islami is allowed to sell third party Shari'ah complaint funds where Mashreq Al Islami and fund has two common Shari'ah scholars.

الآن ،وفي ضوء العرض المفصل للمنتج ،مع هيكله الداخلي ،والمستندات المتعلقة به ، وافقت هيئة الرقابة الشرعية ببنك المشرق ، بعد مراجعة دقيقة للموضوع ، على بيع الأسهم التالية لعملائه مقابل أجره معينة ، إستناداً على قرار رقم (39) إضافة لذلك ، نؤكد أن بنك المشرق يسمح له أن يبيع أسهم الفريق الثالث المطابقة للشريعة بشرط أن يوجد عالمان بالشريعة عاملان في كل من البنك وفريق الأسهم .

The following is list of approved funds:

وفيما يلي قائمة بالأسهم المجازة :

1. TATA Indian Sharia Equity Fund
2. Emirates Global Sukuk Fund
3. Emirates Islamic Money Market Fund
4. Emirates Islamic Equity Trading Fund
5. Emirates Islamic Global Balance Fund
6. Emirates MENA Opportunities Fund
7. Emirates Islamic Global Property Fund
8. Emirates Islamic Alternative Strategies Fund

1. TATA Indian Sharia Equity Fund
2. Emirates Global Sukuk Fund
3. Emirates Islamic Money Market Fund
4. Emirates Islamic Equity Trading Fund
5. Emirates Islamic Global Balance Fund
6. Emirates MENA Opportunities Fund
7. Emirates Islamic Global Property Fund
8. Emirates Islamic Alternative Strategies Fund

May Allah help us all and prayer and peace be upon Rasulullah and his family and companions.

وقفنا الله جميعاً لما يحب ويرضى ، وصلى الله تعالى على خير خلقه سيدنا محمد وعلى آله وصحبه وسلم .

Sheikh Abdullah Al Manec  
Chairman

Sheikh Dr. Mohammed Elgari  
Member

Sheikh Nizam Yaquby  
Member